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Abstract (en)
[origin: WO9117675A1] A magnetic clasp has closure bodies made of a magnetizable metal secured to the parts to be closed (3, 4), parallel to each
other in the closed position and of which at least one is a permanent magnet. Both closure bodies are shaped as annular disks (1, 2), open on both
sides, and together in the closed position delimit a passage into which another body (5) made of a magnetizable material can be inserted with radial
clearance.

Abstract (fr)
Un fermoir magnétique comprend des corps de fermeture en un métal magnétisable fixés aux pièces à fermer (3, 4), mutuellement parallèles dans
la position de fermeture et dont au moins un est un aimant permanent. Les deux corps de fermeture forment des disques annulaires (1, 2) ouverts
des deux côtés qui délimitent ensemble, dans la position de fermeture, un passage dans lequel un autre corps (5) en un matériau magnétisable est
inséré avec jeu radial.
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